
Protokół Nr 13/2019 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

 z dnia 16 października 2019 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt za 2018 r. – wizyta w schronisku 

4. Wolne wnioski 
 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek. Powitała członków komisji 

i pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Do pkt 3 

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik Wydziału WIK przedstawił i omówił informacje z realizacji 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt za 2018 r. 

(informacja na piśmie w załączeniu do protokołu).  

Członkowie Komisji stwierdzili, że nastąpiła znaczna poprawa w sprawie zwierząt bezdomnych  

na terenie gminy Gołdap, odkąd powstał Program.  

Członkowie Komisji wizytowali w schronisku dla zwierząt w Kośmidrach.  

Do pkt 4 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek powiedziała, że mieszkanka zwróciła uwagę, że korso jest koszone 

w stronę sanatorium, natomiast nie jest koszone w stronę stadionu.  

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik Wydziału WIK powiedział, że korso było koszone w jedną i drugą 

stronę, dwa razy w roku.  

Radny Marian Chmielewski, zapytał, czy coś wiadomo na temat muru w Grabowie na cmentarzu,  

czy planowana jest budowa.  

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik Wydziału WIK odpowiedział, że pieniądze w budżecie gminy 

zostały zabezpieczone i prawdopodobnie w tym roku zostanie wybudowany nowy, inną technologią mur.  

Radny Zdzisław Janczuk zapytał, czy gmina w dalszym ciągu realizuje program szczepień przeciwko 

grypie.  

Pani Ewa Bogdanowicz-Kordjak Kierownik Wydziału OSS powiedziała, że od wczoraj we wszystkich 

punktach szczepień są szczepionki. Na szczepienia mogą zgłaszać się mieszkańcy gminy Gołdap powyżej  

65 roku życia. Opóźnienie dwutygodniowe wynikało z deficytu szczepionek w cały kraju. Gmina zgłosiła się 

do wyróżnienia – lider na rynku w dziedzinie profilaktyki szczepień przeciwgrypowych. Na początku 

września odbyło się wręczenie takich wyróżnień. Gmina Gołdap jest jedną z lepiej postrzeganych gmin 

generalnie wśród samorządów na rynku profilaktyki zdrowotnej.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek powiedziała, że Komisja Zdrowia planuje posiedzenie w sprawie 

analizy punktów sprzedaży alkoholu na terenie gminy Gołdap.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodnicząca Komisji 

/-/     Róża Popławska          /-/   Zofia Syperek 


